
 
 
 
 
 

O B E C   S Ú Ľ O V – H R A D N Á 

Súľov-Hradná 65, 013 52 Súľov-Hradná 
 

 
ZÁPISNICA Č. 4/2024 

 
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného dňa 24. júla 2024 

o 18:00 hod. v MOS Súľov.  
 
Starosta obce:  Ing. Jaroslav Bušfy 
Poslanci OZ:  Ing. Jaroslav Búšfy, Ing. Ľubomír Baláž, Mgr. Anna Ďurajková, Mgr. 

Katarína Ďurcová, Júlia Kamasová Dis., Ing. Tomáš Šefara 
Neprítomný poslanec:    Ing. arch. Andrej Smatana 
Zamestnanci OcÚ:     Natália Fanová 
Hlavný kontrolór obce:  Bc. Jozefína Šípková  
Hostia:  podľa prezenčnej listiny  

 

K bodu 1: 
Otvorenie 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce,  
Ing. Jaroslav Bušfy. Privítal všetkých prítomných poslancov a hostí.  
 Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, skonštatoval, že zasadnutie je zvolané v súlade  
so zákonom číslo 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení. Z celkového počtu  
7 poslancov sú prítomní 6 poslanci, čím bolo OZ uznášaniaschopné. Poslanec  
Ing. arch. Andrej Smatana sa z neúčasti na obecnom zastupiteľstve ospravedlnil.    
 

K bodu  2: 
Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
 Za zapisovateľa určil starosta obce, Ing. Jaroslav Bušfy, pracovníka obecného úradu  
Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M., za overovateľov zápisnice poslancov obecného zastupiteľstva 
Ing. Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková. 
 
Uznesenie č. 37/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje  

• zapisovateľa zápisnice: Ing. Michal Ballay, PhD.,LL.M 

• overovateľov zápisnice: Ing. Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
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K bodu 3:  
Schválenie programu zasadnutia  
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ s návrhom programu zasadnutia:  

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu zasadnutia 

4. Správa o činnosti starostu obce a komisií 

5. Kontrola uznesení č.25 - 36/2024 

6. Doriešenie projektu stará Hasičská zbrojnica Hradná 

7. Schválenie úprav prístupových ciest pri KD Hradná 

8. Plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná k 30.06.2024 

9. Rozpočtové opatrenie č.6/2024 

10. Rôzne 

11. Diskusia 

12. Schválenie uznesení 

13. Záver 

 
Uznesenie č. 38/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje program svojho zasadnutia dňa 15.05.2024 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
 

 
 

K bodu 4: 
Správa o činnosti starostu obce a komisií 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov OZ so stavom implementácie 
uznesení č. 25 – 36/2024. Informoval, že sa zúčastnil stretnutia ZMOSu, kde predmetom bola 
téma školstva vo vzťahu k podielovým daniam. Zúčastnila sa zasadnutia Zväzu miest a obcí 
Slovenska, kde sa diskutovalo o financovaní školstva. Taktiež sa stretla s predstaviteľmi 
Ministerstva investícií, regionálneho rozvoja a informatizácie, aby prebrala možnosti využitia 
finančných prostriedkov Európskej únie. Ďalej informovala o zmene zákona o správe 
pozemkov a o iniciatíve zameranej na digitálnu gramotnosť seniorov. Referoval o aktuálnom 
stave poskytovania služieb internetového pripojenia spoločnosťou KINET a uviedol, že 
detailné informácie o dostupných balíkoch služieb, vrátane televíznych služieb, sú zverejnené 
na webovej stránke obce. Ďalej informoval o priebehu rekonštrukčných prác na ceste v lokalite 
Bušovsko. Obec podala žiadosť o finančné prostriedky z environmentálneho fondu na 
výstavbu zberného dvora a obnovu náučného chodníka. Taktiež informoval o zavedení 
elektronického systému zberu komunálneho odpadu prostredníctvom čipových identifikačných 
značiek na zberných nádobách. V súvislosti s obecným majetkom referoval o riešení otázok 
týkajúcich sa Kultúrneho domu a Domu smútku v miestnej časti Hradná. Na záver informoval 
o aktuálnom stave územného plánu a o projekte rozširovania kanalizačnej siete v širšom okolí 
mesta Bytča. Na záver sa starosta venoval konkrétnemu podnetu občianky Ďurcovej, ktorá 
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upozornila na naklonený elektrický stĺp. Vysvetlil, že obec za tento stĺp nenesie zodpovednosť, 
nakoľko nie je jej majetkom. Preto odporučil pani Ďurcovej kontaktovať priamo dodávateľa 
elektrickej energie. 
 

Mgr. Katarína Ďurcová, predsedníčka kultúrnej komisie, predstavila správu o aktivitách 
komisie v uplynulom období. Pri tejto príležitosti zdôraznila úspešnú a intenzívnu spoluprácu 
s občianskymi združeniami pôsobiacimi v obci, konkrétne s dobrovoľnými hasičmi, futbalovým 
klubom, združením dôchodcov, speváckym zborom a ďalšie. Aktuálne sa kultúrna komisia 
zameriava na cezhraničnú spoluprácu pri obnove náučného chodníka.  
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o možnosti zapojenia sa v rámci projektu 
,,Obnova dediny“.  
 

Ing. Ľubomír Baláž, predseda stavebnej komisie, potvrdil, že komisia sa zaoberala 
témami, ktoré boli predtým prezentované starostom. Konkrétne sa jednalo o stav a budúci 
vývoj kultúrného domu a domu smútku v miestnej časti Hradná, možnosti rozšírenia 
infraštruktúry pre optické pripojenie a aktuálny stav rekonštrukcie cesty. 
 

Mgr. Anna Ďurajková, finančná komisia, predložila správu o svojej činnosti obecnému 
zastupiteľstvu. Na základe uskutočneného rokovania komisia navrhuje alokovať finančné 
prostriedky vo výške 15 000 eur na realizáciu projektu výstavby náučného chodníka. Tento 
projekt by mal zahŕňať zabezpečenie stavebných prác vrátane odvodňovacieho systému a 
vytvorenie bezbariérového prístupu. Cieľom je vybudovať náučný chodník s dlhodobou 
životnosťou. Náučný chodník by mal byť vybudovaný tak, aby v budúcnosti nedošlo k jeho 
poškodeniu. Finančná komisia navrhla alokovať sumu 3 600 eur na nákup strešnej krytiny pre 
starú hasičskú zbrojnicu v Hradnej, a to s ohľadom na získanú dotáciu od Žilinského 
samosprávneho kraja vo výške 1 400 eur. Aktuálne bola stanovená výška prác pre hasičskú 
zbrojnicu vo výške 14 000,00 eur. Finančná komisia po zvážení predloženého rozpočtu 
konštatovala, že odhadované náklady na rekonštrukciu hasičskej zbrojnice dosahujú sumu 14 
000 eur. Komisia však vyjadrila výhrady k okamžitému alokovaniu tejto sumy, keďže sa 
domnieva, že časť prác by obec mohla realizovať vlastnými silami a prostriedkami. Ďalej sa 
komisia venovala zakúpeniu 18 ks stĺpov. V danej záležitosti odporučila počkať, vzhľadom 
k tomu že bola predložená cenová ponuka na materiál, bez ceny práce. Zároveň je potrebné 
dorokovať so spoločnosťou KINET, ich možnosti v danej súvislosti. Komisia sa zaoberala 
novelou zákona č. 144/2024, a zmenou nariadenia vlády o poskytovaní príspevku odídenca 
vo výške 20 eur. Finančná komisia analyzovala iniciatívu OZ týkajúcu sa navýšenia nájomného 
pre obyvateľov bytových domov číslo 10 a 14. Komisia konštatovala potrebu komplexnejšieho 
posúdenia tejto otázky. Súbežne s tým sa komisia venovala problematike parkovania pred 
bytovými domami. Predložila návrh, podľa ktorého by mal byť každému bytu pridelené jedno 
parkovacie miesto. Výška poplatku za toto parkovacie miesto bude stanovená v novom 
všeobecne záväznom nariadení o miestnych daniach a poplatkoch, ktoré nadobudne účinnosť 
od 1. januára 2025. Komisia odporučila schváliť zapojenie sa do projektu obnova dediny. 
Komisia odporučila schváliť bod – čerpanie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-
Hradná k 30.06.2024, ako aj rozpočtové opatrenie č.6/2024. Návrhy členov komisie:  

• Informovať občanov prostredníctvom informačnej tabule v súvislosti s prebiehajúcimi 
prácami vo vzťahu k optickému internetu.  

• Návrh smerujúci k vybudovaniu osvetlenia cintorína v Súľove a časti Hradná.  

• V súvislosti s novým systému zberu odpadu, je potrebné navýšenie zberných nádob 
na separovaný odpad v obci.  

 
 
Uznesenie č. 39/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
berie na vedomie  správu o činností starostu obce S-H a komisií obce. 
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Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 
K bodu 5:  
Kontrola uznesení č.25-36/2024 
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, predstavil poslancom obecného zastupiteľstva 
aktuálny stav realizácie uznesení č. 25 až 36/2024. Vo svojej prezentácii konštatoval, že 
proces implementácie väčšiny týchto uznesení je stále prebiehajúci, pričom niektoré už boli 
úspešne finalizované. 
 
Uznesenie č. 40/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
berie na vedomie  kontrolu uznesení za minulé obdobie. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 

K bodu 6: 
Doriešenie projektu stará Hasičská zbrojnica Hradná 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, prezentoval poslancom návrh riešenia projektu 
revitalizácie starej hasičskej zbrojnice v Hradnej. Vyjadril súhlas s návrhom poslanca Ing. 
Smatanu, ktorý navrhoval schváliť sumu 5 000 eur na ďalšie kroky projektu. Finálne určenie 
konkrétneho využitia týchto finančných prostriedkov bude predmetom ďalšieho rokovania. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
 

Uznesenie č. 41/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje 3 600,00 EUR z Rezervného fondu na starú Hasičskú zbrojnicu v Hradnej. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
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Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
K bodu 7: 
Schválenie úprav prístupových ciest pri KD Hradná 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval o zhoršujúcom sa stave prístupových 
komunikácií ku kultúrnemu domu v Hradnej, ktorý je spôsobený najmä nedostatočným 
odvodnením. Na odstránenie tohto problému a zlepšenie stavu ciest navrhol vyčleniť finančné 
prostriedky vo výške 15 000 eur. Následne podrobne predstavil plánované úpravy a ich 
postupnosť. 

Ing. Ľubomír Baláž, poslanec, sa stotožnil s názorom starostu obce a zdôraznil potrebu 
realizácie úpravy.  

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 

Uznesenie č. 42/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje 15 000,00 EUR z Rezervného fondu na stavebné úpravy chodníkov pri KD v 
Hradnej. 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 
K bodu 8: 
Plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná 

k 30.06.2024 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, oboznámil poslancov s bodom rokovania – plnenie 

rozpočtu obce Súľov – Hradná a ZŠ a MŠ Súľov – Hradná k 30.06.2024. Zdôraznil, že 

finančná komisia dôkladne preskúmala predložené údaje a odporučila schválenie plnenia 

rozpočtu. 

 

Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu.  
 



6 
 

Uznesenie č. 43/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje plnenie rozpočtu obce Súľov-Hradná a ZŠ s MŠ Súľov-Hradná k 30.06.2024 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
  
 
 

K bodu 9:  

Rozpočtové opatrenie č.6/2024 

 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, informoval poslancov OZ o rozpočtovom opatrení 
č. 6/2024. Zdôraznil, že finančná komisia dôkladne preskúmala predložené údaje a odporučila 
schválenie plnenia rozpočtu. 

 
Poslanci OZ predmetný bod prediskutovali a pristúpili k hlasovaniu. 
 
 

Uznesenie č. 44/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje rozpočtové opatrenie č.6/2024 

 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 
K bodu 10: 
Rôzne  
 

Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa spätne vrátil k návrhom k nájmu v budove TJ 
Partizán pre odídencov.  

Poslanci OZ sa zaoberali návrhom na zavedenie poplatkov za ubytovanie odídencov v 
budove TJ Partizán. Po dôkladnej diskusii sa zhodli na stanovení nasledujúcej štruktúry 
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poplatkov: dospelé osoby budú uhrádzať mesačný poplatok vo výške 25 eur, a osoby do 15 
rokov budú platiť 20 eur mesačne. 

 
Uznesenie č. 45/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje nájom v budove TJ Partizán pre obyvateľov bez trvalého pobytu na území SR v 
sume 25 EUR na osobu od 15 rokov za mesiac a 20 EUR za dieťa do 15 rokov. 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 

Poslanci OZ prediskutovali návrh použitia prostriedkov rezervného fondu na 
kapitálového výdavky vo výške 1 000,00 eur a to na rekonštrukciu Náučného chodníka v obci 
Súľov – Hradná.  
 

 
Uznesenie č. 46/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 
2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 1 000,00 € a to na rekonštrukciu Náučného 
chodníka v obci Súľov – Hradná. 
 
Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                       176 547,52 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                           - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                           - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                            - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                           - 11 000,00 
KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                         - 47 291,50  
Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  
účtami z dôvodu čerpania úveru                                                       + 61 853,79  
Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                                  + 74 201,64 
 
Zostatok Rezervného fondu k 15.05.2024                                        241 811,45 
 
Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                               - 1 000,00 
Zostatok Rezervného fondu k 24.07.2024                                       240 811,45                              
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 
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Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 
Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 

 
 

Poslanci OZ prediskutovali návrh použitia prostriedkov rezervného fondu na 
kapitálového výdavky vo výške 3 000,00 eur a  to na zberný dvor TKO v obci Súľov -Hradná. 
 
Uznesenie č. 47/2024 
Obecné zastupiteľstvo v Súľov – Hradná 
schvaľuje použitie prostriedkov rezervného fondu na kapitálové výdavky v súlade s § 15 ods. 
2. Zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov v z.n.p. vo výške 3 000,00 € a to na zberný dvor TKO v 
obci Súľov -Hradná. 
 
Zostatok Rezervného fondu k 01.01.2024                                       176 547,52 
Návrh Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV Bušovské                                                                                           - 7 500,00 
KV Jedľovník                                                                                           - 2 500,00 
KV Kamerový systém                                                                            - 2 500,00 
KV PD a zateplenie budovy TJ                                                           - 11 000,00 
KV KV rekonštrukcia cesty Súľov-Hradná                                        - 47 291,50  
Presun z BÚ na účet RF- prekrytie fin. prostriedkov medzi  
účtami z dôvodu čerpania úveru                                                       + 61 853,79  
Tvorba RF – prebytok hospodárenia R2023                                  + 74 201,64 
Zostatok Rezervného fondu k 15.05.2024                                        241 811,45 
 
Použitie prostriedkov Rezervného fondu 
KV rekonštrukcia Náučného chodníka                                               - 1 000,00 
KV zberný dvor  TKO                                                                              - 3 000,00 
Zostatok Rezervného fondu k 24.07.2024                                       237 811,45                              
 
 
Prítomní poslanci OZ (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

 
Hlasovali    za (menovite):  6 poslanci - Ing. Ľubomír Baláž, Júlia 

Harvančíková Dis., Mgr. Katarína Ďurcová, Ing. 
Tomáš Šefara, Mgr. Anna Ďurajková, Ing. 
Jaroslav Búšfy 

                   proti (menovite): 0 poslanecov 
       zdržali sa (menovite):  0 poslancov 
 
 

K bodu 11: 
Diskusia 

 
p. Bušovský, občan, prejavil záujem o niekoľko aktuálnych tém týkajúcich sa obecného 

života. Konkrétne sa informoval o detailoch schváleného systému poplatkov za ubytovanie 
odídencov. Ďalej sa zaujímal o aktuálny stav realizácie projektu úpravy prístupových ciest ku 
kultúrnemu domu v Hradnej a o možnostiach financovania tejto investície. Okrem toho položil 
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otázky týkajúce sa rezidenčných kariet, stavu futbalového ihriska, problémov s výpadkami 
elektrickej energie spôsobenými búrkami a nutnosti riešiť poškodenie domu smútku v dôsledku 
vlhkosti prostredníctvom poistného plnenia. Záverom sa informoval ohľadom budovania 
vodovodu v obci. 

 
Poslanci OZ a starosta obce prebehla komunikácia s pánom Bušovskom, počas ktorej 

boli prediskutované ním navrhnuté témy a poskytnuté relevantné informácie. 
 

p.Ďurajka, občan, sa poďakoval za podporu obecného zastupiteľstva v súvislosti 
s realizáciou ,,kempu“. Upozornil na potenciálne nebezpečenstvo na miestnej komunikácii, 
konkrétne na úzkom moste, kde podľa jeho názoru chýba adekvátne dopravné značenie 
upravujúce prednosť v jazde. Ďalej sa stotožnil s návrhom osvetlenia cintorínu.  

 
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa poďakoval za úspešnú organizáciu ,,kempu“.  
 
Ing. Jaroslav Búšfy, zástupca starostu, ocenil aktívnu účasť hasičov v Hradnej na 

riešení mimoriadnych udalostí v obci, a to konkrétne pri odstraňovaní následkov spadu stromu 
a pri zabezpečovaní výpomoci počas športového dňa. Poďakoval za spoluprácu všetkým 
zamestnancom obecného úradu.  

 

K bodu 12: 
Prijatie uznesení  
Poslanci OZ, prijali uznesenia OZ obce Súľov – Hradná zo dňa 24.07.2024, v MOS Súľov.   

 

K bodu 13:  

Záver   
Ing. Jaroslav Bušfy, starosta obce, sa na záver rokovania OZ poďakoval prítomným  

za účasť a ukončil zasadnutie OZ.  
 

 
Zapisovateľ: Ing. Michal Ballay, PhD., LL.M.  ........................................  

 
Overovatelia: 

 
Ing. Tomáš Šefara 

 
 
........................................ 
 

 

 Mgr. Anna Ďurajková   
  ........................................  

 

 
V Súľov – Hradná, dňa 07.08.2024 
 
 

                                                                                                             
.................................................. 

                                                                                                        Ing. Jaroslav Bušfy 
    starosta obce Súľov - Hradná        


